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Měsíční glosování
� O jedné z největších investic 

města - multifunkční aréně - se jed-
nalo na zastupitelstvu. Bod pro-
šel hladce. Alespoň podle drtivé-
ho výsledku, kdy většina s výraznou 
převahou prohlasovala financování 
arény. Vytvoření silné koalice ANO, 
ODS a lidovci (ač se nemusí líbit) 
tak sklízí plody. Umíte si předsta-
vit tu nejistotu, kdyby koalice měla 
v zastupitelstvu většinu jednoho hla-
su? 

� Na sociálních sítích se objevily 
informace, že po Jihlavě jezdí taxík, 
který dívkám a ženám nabízí svezení 
zdarma. No, zdarma to úplně není, 
jak asi čtenáři pochopí. Na sítích je 
taxikář vyobrazen jako něco mezi 
lidumilem a prasákem. Tak se před 
svezením raději pořádně optejte. 

� Nové představení Horáckého 
divadla Šepoty a výkřiky od věhlas-
ného I. Bergmana chce od divá-
ka obrovskou nálož kuráže. Výbor-
ně udělaný kus vás roztrhá na kusy. 
Chcete-li zažít téměř jen drsné a 
nepříjemné pocity spojené s umí-
ráním nebo okamžiky až trapnosti, 
hurá do divadla. 

� A ještě jednou k herectví. Je vždy 
milé, když naše herce či herečky spat-
říme v nějakém filmu. Jako třeba teď 
naposledy L. Schreiberovou v televiz-
ní minisérii Docent. A všimli jste si, 
jak třebíčský soused, herec O. Navrá-
til, spolu s jihlavským O. Vetchým 
vedli v Docentovi možná neplánova-
ný minidialog o Třebíči a Okříškách?

 
� Ta nádherná duha na Pávov-

ském rybníku byla ropná skvrna. 
Takže vlastně fuj! -pk-
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PLESOVÁ SEZONA. Maturitní plesy jako každoročně opanovaly únorovou plesovou sezonu. V sálech DKO i Dělnického 
domu byly dekorovány stovky studentů středních škol, které čeká zkouška dospělosti – maturita. Snímek je z šerpování stu-
dentů 4C Střední uměleckoprůmyslové školy Jihlava-Helenín.  Foto: Petr Klukan 

„Vedení města chce znát názory obyvatel a podnikate-
lů na dopravní situaci v centru Jihlavy,“ oznamovalo měs-
to veřejnou debatu, která se uskutečnila v předposlední 
únorový den v gotickém sále radnice. Součástí besedy 
bylo seznámení s plánovanými změnami v parkování 
v centru Jihlavy.  

Nutný počin radnice se vcelku minul účinkem. Na 
besedu přišlo kolem třiceti lidí, na přenášené vysílání na 
internetu se připojily asi čtyři desítky lidí. 

Kamenem úrazu byl otřesný zvuk s echem, který 
poslouchání besedy na internetu takřka znemožňo-
val. Druhým problémem, za který už radnice nemůže, 
byly dotazy přítomných, které spíše nebyly otázka-
mi na vedení radnice, ale konstatování, jak to v ulicích 
v centru města s parkováním chodí. Případně konkrét-

ní dotazy, jak je možné, že ten či onen člověk stojí třeba 
na chodníku. 

Závěr z besedy? Pomůže se především rezidentům, 
kteří budou moci parkovat před svým domem i přes 
den, namalované čáry v ulicích zůstanou kvůli legisla-
tivě, jen žluté budou nahrazeny méně do očí bijícími 
modrými a počet parkovacích míst zůstane přibližně 
stejný, jako byl doposud. 

Kdybychom s nadsázkou shrnuli celou besedu, tak 
největším problémem parkování ve městě je obrovské 
množství aut. A s tím se dá něco dělat jen velmi obtíž-
ně, neboť jak poznamenal jeden z radních: Nemůžu si 
koupit gauč, když nemám obývák. 

Nový systém parkování by město chtělo rozjet v květ-
nu, už ale avizovalo, že to možná bude později.  -pk-

K besedě o změnách parkování


